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Abstract (en)
[origin: US4483719A] A process for the preparation of a rolled aluminum product, containing iron as the predominant alloy element, which has a
grain size of less than 10 mu m after annealing to at least 250 DEG C., in which an alloy consisting of 0.8 to 1.5% iron, up to 0.5% by weight of each
of Si and Mn, the sum of Si and Mn being between 0.2 and 0.8%, up to 0.3% by weight of any other component, the total of other components being
no more than 0.8% by weight, and the remainder being aluminum, is casted at a solidification rate of 2.5 to 25 cm/min, the hot plate is cooled to less
than 120 DEG C. at a rate of less than 0.5 K/sec and is then cold rolled with a thickness decrease of at least 75% without intermediate annealing,
and the final annealing temperature does not exceed 380 DEG C.

Abstract (de)
In einem Verfahren zur Herstellung von Aluminiumwalzprodukten mit Eisen als vorwiegendes Legierungselement, welche bei Enddicke, nach einer
Glühung bei mindestens 250°C, eine Korngrösse von weniger als 10 µm aufweisen, wird eine Legierung, bestehend aus 0.8 bis 1.5% Eisen, je bis
zu 0.5% Silizium und Mangan, wobei die Summe von Silizium und Mangan zwischen 0.2 und 0.8% liegt, und anderen Bestandteilen bis zu je 0.3%,
insgesamt bis zu 0.8%, Rest Aluminium, mit einer Erstarrungsgeschwindigkeit von 2.5 bis 25 cm/min vergossen, nach dem Warmwalzen mit einer
Abkühlgeschwindigkeit von mindestens 0.5 K/sec auf Temperaturen unter 120°C gebracht und sodann bis zu einer Dickenabnahme von mindestens
75% ohne Zwischenglühung kaltgewalzt sowie die Glühtemperatur bei Enddicke unter 380°C gehalten.
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